
NOVICE IZ NAŠIH KRAJEV
KODELJEVO

Predstavniki družbenopoli-
tičnih organizacij, ki delujejo
na območju krajevrie skupnosti
Kodeljevo, so se tudi letos
zbmli na tovariškem srečanju
ob koncu lanskega leta, in sicer
pri Krpanu. Prisotni so bili tudi
družbenopolitični delavci iz
občinskih organizacij.

Anketa, ki jo je razposlala
krajevna skupnost glede mož-
nosti priključitve k Toplarni, je
že zaklfučena. Interesentov za
toplotno energijo iz Toplameje
zelo veliko. Podatke, ki so jih
občani navedli v anketnih po-
lah, so že izročili Toplarni, ki
bo pripravila okviren izračun
stroškov napeljave.

Dne 12. in 13. januarja je
bilo v dvorani nad kegljiščem
mladinsko ekipno prvenstvo
SRS v namiznem tenisu. Med
velikim številom prijavljenih in
sodelujočih ekip je zmagala
ekipa NTK Olimpija I. Pokrovi-
telj je bila OK ZMS Ljubljana
Moste-Polje, ki je organizatorju
(DK ajuh) pomagala kriti stro-
ške oKmovanja ter za tiajuspeš-
neiie prispevala pokale.

Ekipa RK Slovan je v tekmo-
vanju za pokal Jugoslavije dose-
gla drugo mesto. Finalna tekma
je bila v Skenderiji v Sarajevu.
Kljub temu, da so to tekmo iz-
gubili, so dosegli velik uspeh.
Sedaj se vneto pripravljajo za
tekme drugega dela Hge in
upajo na uspeh in vstop v I. zve-
zno ligo. Igralcem in trenerju
čestitamo!

Problemi, s katerimi se bori
krajevna skupnost, niso letos
nič manjši kot lani. Še vedno je
nekaj ulic neasfaltiranih, še ved-
no je neurejen promet za vstop
v mesto čez železniško progo,
še vedno ni garaž za stanovalce
blokov na Povšetovi 104, še
vedno je gneča avtomobilov v
ulici Jana Husa. ..

Kmalu bo izdelan predlog
r"x>ega statuta krafevne skup-

i, uspešno pa je potekala
tudi faza evidentiranja delega-
tov.

S formiranjem samouprave
na podlagi nove republiške usta-
ve in po osnutku statuta KS
Moste, ki je bil dan v javno raz-
pravo, bo tudi vloga KS dobila
povsem drug pomen. Ta pomen
je tudi v zagotovilu 81. člena
republiške ustave, ki spreminja
način financiranja ter s tem re-
šuje UrSi, kompleksni položaj
krajevne skupnosti v bodočem

, komunalnem sistemu. S tem pa
se tudi krepi vloga komune -
občine. Do marca bodo izvo-
Ijeni vsi orgarti v KS ter delega-
cija.

MOSTE
Komisija za otroško varstvo

in pomoč družini pri krajevni
skupnosti Moste je tudi letos
priredila za otroke od 2— 7 let v
skupščinski dvorani 29. decem-
bra lani otroško predstavo s pri-

. hodom dedka Mraza in z obda-
ritvijo. Igrico so pripravi dijaki
moščanske gimnazije in jo za-
igrali prisrčno, preprosto, s prav
tako sceno in kostumi. Dvo-
rano, polno malčkov in njiho-
vih staršev so s svojim izvaja-
njem nadvse zadovoljili vsi po
vrsti — od palčkov, stražnika,
tajnika, zdravnika pa do dobre
starke in tudi skrbne mlade
služabnice, ki je imela na skrbi
koledarček. Posebno živo so
otroci sodelovali z igralci, ko so
družno z njimi klicali dedka

- Mraza, ker ga toliko časa ni bilo
na spregled. No, tudi ta želja se
jim je izpolnila, posebno pa so
jim zažarele očke, ko jih je de-
dek Mraz začel klicati k sebi na
oder, da bi jih obdaril s paketi
sladkih dobrot. Niso bili razkoš-
ni, vendar kljitb temu pestri in
za vse enaki. Ker krajevna skup-

nost ni kdo ve kako bogata, na
njeno prošnjo za finančno pod-
poro pa sta se odzvali le Toplar-
na in Komunalna energetika, je
bilo vse bolj skromno. Med ob-
darovanjem se je odnekod poja-
vil tudi fotograf in je vsakega
obdarovanca fotografiral.

Še neka posebnost je bila
opazna pri tej prireditvi. Pro-
stor dogajanja so čisto obrnili.
Igrico so igrali v tistem delu
dvorane, ki je njen podaljšek in
je videti kot nekak oder. Pri
tem tni je v glavo šinila misel,
kaj ko bi v ta prostor postavili
zlozljivi podij, visok vsaj pol
metra. Tako bi dobili zelo pri-
meren oder za razne komome
nastope, najsi bo recitacijske,
pevske ali glasbene. Saj v centru
Most nimamo primerne dvo-
rane, to pa bi bil idealen izhod.
Najti bi bilo treba le mecena za
nakup takega zložljivega podija
(odraj. fa dalj časa bi odpravili
stisko glede dvorane. Naj bo ta
misel odgovornim v premislek
inizvedbo. LudvikPečar

ŠTEPANJSKO
NASEUE

14. januarja 1974 je bila raz-
širjena seja krajevne orga-
nizacije SZDL Štepanjsko na-
selje, na kateri so razpravljali o
volitvah delegatov za občinsko
skupščino. Na seji je bilo evi-
dentiranih 30 k.mdidatov, ki so
jim poslali popisnice.

Do roka je odgovorilo 22
kandidatov, ki so izjavil?,- da so
pripravljeni delati kot uelegati.
Izvoljen je bil koordinacijski vo-
lilni odbor, ki je pregledal iz-
polnjene popisnice terjihposlal
občinski konferenci SZDL
Moste-Polje. Med evidenti-
ranimi kandidati so člani ZK,
člani ZMS, rezervne starešine
JLA, člani združenj borcev
NOV ter člani RK.

Gradbena dela na enem naj-
večjih ljubljanskih gradbišč -
Štepanjskemu naselju vsled
ugodnega vremena dobro in
hitro napredujejo. Prvi stano-
vanjski bloki so že zrasli iz tal
in je čez dan na gradbišču
pravo človeško mravljišče z
mnoštvo gradbene tehnike.

Na novem rnostu čez Gru-
berjev prekop so se končala
zemeljska dela. Postavljajo že
srednje opornike. Dela sicer
hitro napredujejo, okoliški sta-
novalci se pa pritožujejo, ker
tovornjaki nanašajo na cestišče
kar debelo sloje ilovice. Občani
sodijo, da bi morali šoferji vo-
zila prej očistiti ne pa voziti po
asfaltu s tako umazanimi tovor-
njaki.

JANKO INGLlC

HRUŠICA
Tovariš Polde Prošek je

obiskai 31 starejših borcev in
vojnih vdov. Zaželel jim je sreč-
no novo leto in jim poklonil da-
rila organizacije ZB.

Dedek Mraz je obdaril 162
otrok v kulturnem domu v Hcu-
šici.

Pionirjem so poslali pomoč
kolektivi Totra, Pletenina in
Slovenija avto. Skupnih daril so
naši šolarji zelo veseli in se na-
štetim organizacijam zahvalju-
jejo!

Hvala tudi odbom društva
prijateljev mladine in vsem po-
samezniikom, ki so prispevali k
veselju najmlajših.

Socialna komisija pri KS
Hrušica-Fužine je razdelila
enkratno denamo pomoč naj-
potrebnejšim.

Del sredstev je namenila za
kosfla pionirjema, ki živita v so-
cialno težkih razmerah.

Komisija je podpria predlog,
da se v naši občini zgradi dom
za stare občane.

Kadrovska komisija pri KS se
je konstituirala, imenovala ko-
misije in pripravila delegate za
bodoče delo.

FANITRČEK

ZADOBROVA -
SNEBERJE -
NOVO POLJE

Ob praznovanju novoletne
jelke je društvo prijateljev mla-
dine skupno z osnovno šolo
Zadobrova organizira'o v pro
storih osnovne šole prihod
dedka Mraza in njegovega
spremstva. Šolarji so pripravili
kulturni program, potem pa so
bili obdaijeni vsi šoloobvezni
otroci.

V otroškem vitcu v Novem
Polju pa je dedek Mraz obdaril
cicibane in predšolske otroke.

KS z množičmmi organizaci-
jami je za novo leto obdarila
ok. 30 starejših in socialno šib-
kejših občanov.

Na zadnji seji sveta KS je balo
imenovanih več delegatov:

— v svet osnovne šole Polje
sta bila imenovana Ruža Kunc
in Jože Ovca;

— v odbor za izgradnjo nove
šole (pri izbiri izvajaJca graid-
benih del pri gradnji nove šolle)
Milan Kunc;

— v kmetijsko skupnost ob-
činske skupščine Ljubljana
Moste-Polje Drago Kastelic.

Kegljaška sekcija je odigrala
tri tekme kegljaSko-balinaiskega
kluba Sloga ter kvalifikacijsko
tekmo za vstop v consko ligo.
Za nastop in izvedbo te tekme
so člani sami prispevali finančni
prispevek po 50 ND.

Terenska organizacija ZROP
je imela svoj redni letni občni
zbor. Izvolili so novo vodstvo te
pomembne organizacije. 0 po-
teku zbora bomo obširneje po-
ročali v prihodnji številki.

Gasilsko društvo se pripravlja
na svoj redni letni občni zboi,
ki bo sredi meseca februarja.

Ker se nekateri občani pri-
tožujejo glede gradnje jiove
šole, avtobusne proge po Šmar-
tinski cesti in gradnje otroškega
vrtca, bomo o vsem tem poro-
čali v prihodnji številki.

IVANKOS

LIPOGLAV
Dne 29. decembra 1973 olb

16. uri se je pripeljal iz Ljub-
ljane na Lipoglav dedek Mraz v
spremstvu zajčkov, medveda iin
pingvina. Dedka Mraza so priča-
kali občani, predšolski in šolslci
otroci. Po programu, katerega
so pripravili učenci lipoglavske
šole, je dedek Mraz delil darila.
Darila so dobili vsi predšolski in
šolski otroci. Za obdaritev
otrok je prispevala KS Lipoglav
2400 din, starši sami pa 20 din
na otroka. Predšolski otroci so
dobili darila v vrednosti 40 din,
šolski otroci pa v vrednosti 50
din. Tudi Ob ZPM iz Most je

obdarila otroke ob navzočnosti
predstavnice te organizacije
Vere Bajič.

Razveseljivo je, da je Toplar-
na iz Most prevzela patronat
nad šolo Lipoglav ter za novo-
letno praznovanje nakazala
1000 dinarjev. Ko je dedek
Mraz razdelil darila, pa se je po-
javila Pika Nogavička ter s svoji-
mi šaljivkami kratkočasila otro-
ke. Marsikdo — tudi od odraslih
- se je ta popoldan od srca na-

smejal. Za prijeten popoldan se
zahvaljujemo Ob ZPM.

Pred novim letom je bilo na
Lipoglnvu zelo živahno. Sklenili
smo najnreč, da 1. januarja
1974 orpaniziramo novoletno
srečanje vseh vidnejših družbe-

nopolitičnfli delavcev na tem
področju. K sodelovanju smo
povabili tudi mladino, ki se je
izkazala pri okrasitvi prostora.

Povabilu se je odzvalo okrog
30 občanov, nekaj pa se jih je
zaradi slabega vremena opravi-
čilo. Razpoloženje je bilo zelo
prijetno. Pregledali smo uspehe
in neuspehe dela v preteklem
letu in izrazili priznanje naj-
uspešnejšim družbenopolitič-
nim delavcem v krajevni skup-
nosti.

Po skromni zakuski smo na-
zdravili novemu leti z željo, da
bi bilo plodovitnejše od starega.
Mladi so se tudi zavrteli. Nazad-
nje pa so zadonele tudi sloven-
ske narodne pesmi. Ljudje so se
razhajali na domove z željo, naj
bi bilo še več podobnih srečanj.

AVGUST TRPLAN

ZADVOR
Svet krajevne skupnosti Za-

dvor je imel 18. decembra raz-
širjeno sejo, na kateri so za no-
vega predsednika sveta KS izvo-
lili Lojzeta REMCA, za pod-
predsednika pa inž. Janeza NO-
VAKA. Na seji sveta so obrav-
navali še finančne potrebe KS
Zadvor za leto 1974 kakor tudi
predlog delovnega programa za
leto 1974. Ugotovljeno je bilo,
da KS Zadvor za zdaj še nima
večletnega delovnega programa,
temveč si ga postavlja za vsako
tekoče leto posebej, vendar bo
treba tako prakso opustiti in ko
bodo znane še nekatere komu-
nalne nejasnosti, bo vsekakor
potrebno izdelati večletni de-
lovni program. Navzoči so izra-
zili nezadovoljstvo, ker v letu
1973 ni bila asfaltirana cesta v
Podmolnik v dolžini prvih 500
metrov. Razlogi so znani, ob-
činska skupščina pa je pokazala
vse potrebno razumevanje,
manjkajoča sredstva za prvo
etapo so zagotovljena in bo z
delom možno pričeti takoj spo-
mladi.

Obravnavali so tudi potrebo
obnove mostu pri Riflju v Pod-
molniku, ker je že dotrajan; ter-
jala pa bo sredstva, ki jih sama
KS ne bo zmogla. Enako je s
Cesto v Podgorje, kjer so popu-
stili mostički pod pretirano
obremenitvijo s težkimi tovor-
nimi vozili.

Glede na to, da potrebe po
organizirani službi v KS s pred-
videnimi novimi statuti rastejo,
bo zdaj glavna naloga sprejem
novega statuta in organizacija
administrativne službe v KS; s
tem v zvezi pa seveda tudi zago-
tovitev finančnih sredstev za-
njo. Nadalje so govorili še o se-
stavi potrošniškega sveta in
vzpostavitvi telefonskih zvez s
kraji, kjer teh še ni.

Kot že več let nazaj, so se
tudi v Zadvoru letos temeljito
pripravili na organizacijo dedka
Mraza. Krajevna skupnost Za-
dvor je za to že v finančnem
načrtu zagotovila 1500 dinar-
jev, zaprosila pa je za pomoč
tudi druge. Odzvala se je Papir-
nica Vevče, ki je dodelila 1000
dinarjev. Društvo prijateljev
mladine je prevzelo skrb za
organizacijo dedka Mraza in po-
leg krajevne skupnosti zbralo še
druga dodatna sredstva. Tako je
bilo letos nekaj denaija več kot
običajno. Temu primerni so bili
tudi darilni paketi - obilnejši
kot včasih.

V soboto, 29. decembra, se
je začelo. Prvi so se v dvorani
ob 9. uri zbrali otroci do 4. raz-
reda osnovne šole. Dijaki mo-
ščanske gimnazije so jim za-
igrali igrico o dedku Mrazu s
škrati, nato pa je nastopil še
sam dedek Mraz. Pred njim so
se zvrstili recitatorji in pevci,
nakar jim je razdelil še darila.
Ob 11. uri so se zbrali najmlajši,
tisti, ki še ne hodijo v šolo.
Tudi njim so dijaki zaigrali igri-
co, nato pa je završalo, ko se je
pojavil dedek Mraz.

Letos je bilo obdarovanih
skoraj 500 otrok. Zadovoljni so

bili organizatoiji in malčki.
Tudi letos je bila dvorana v za-
družnem domu pravljično okra-
šena. Težava je bila le v tem,

_ker je bila premrzla. V popol-
danskem času pa so v dvorani
ob prijetnih zvokih glasbe za-
plesali še učenci osnovne šole
Sostro od petega razreda na-
prej. Mednje so se pomešali še
učitelji iz šole in drugi. Škoda,
da taki praznični dnevi tako
hitro minevajo.

Tudi v sredo, 26. decembra,
je bila dvorana zadružnega do-
ma polna. Tedaj so se v njej
zbrali občani, starejši od 70 let.
Sprejem je organiziral odbor
Rdečega križa. Sredstva za to je
prispevala KS Zadvor, nekaj pa
druge družbene organizacije. V
dvorano je prišlo okoli 140 po-
vabljencev. Pevski zbor Zveze
slepih jim je zapel venček na-
rodnih in partizanskih pesmi,
pionirke osnovne šole pa so iz-
vedle posamezne in skupne reci-
tale, tako da je bilo kar prijet-
no. Uvodni govor je imela tov.
Klinčeva, trio domačih fantov
pa jim je igral poskočne in do-
mače. Mnogi so bili presenečeni
nad takim sprejemom, saj kaj
takega sploh niso pričakovali.
Morda je ta praksa dobra, ven-
dar jo bo treba izpopolniti,
kajti dajmo res vso skrb in spo-
štovanje občanom, ki so za nas
marsikaj storili, saj smo jim
tako hvaležnost še kako dolžni!

V začetku novega leta naj mr
bo dovoljeno, da zapišem tudi
tole misel: Na zadnji seji sekre-
tariata organizacije Zveze ko-
munistov v Zadvoru je bil govor
tudi o bodočem delu vseh poli-
tičnih dejavnikov na terenu.
Ugotovljeno je bilo, da je bilo
vse premalo skupnega in organi-
ziranega dela, da nam je to pre-
cej škodilo, da pa v bodoče ne
bo več tako. Pred nami so novi
ustavi ter statuta občine in KS.
Za izpolnitev teh nalog bo treba
veliko intelektualnega truda in
naporov, da bomo vse to spra-
vili v našo realno in družbeno
stvarnost. To pa bomo lahko
dosegli, če bomo okrepili naše
politično delo na terenu. Pri
tem mislim na delo v OO ZKS
Zadvor, SZDL, KS in tudi v
drugih političnih organizacijah
in društvih.

Nastale so možnosti in poro-
dila se je ideja, da se morajo vse
organizacije pri političnih akci-
jah združiti in povsod nastopati
enotno. Družbeni center naj
bosta zadružni dom in pisarna
krajevne skupnosti. Tu naj bi
hranili vse dokumente in zapis-
nike, nekdo naj bi vodil evi-
denco in nadzor nad tem ter
razporejal sestanke, pri tem pa
nehote oviral druge. V bodoče
naj bo nepisan urnik, kdaj naj
se sestane ta ali ona organiza-
cija, da bo razpored družbenih
sil bolj smotm, pa tudi druž-
beni prostori bodo bolj smo-
trno izkoriščeni.

Vsi ugotavljamo, da smo
močno navezani na zadružni
dom, da imamo prostore in
dvorano, kinaj bo pravilno iz-
koriščena. Žal pa ugotavljamo
tudi to, da so naši prostori z
dvorano vred tako izrabljeni, da
nujno terjajo obnovo. Tu pa
stojimo pred težkim proble-
mom, kje namreč dobiti sred-
stva za to. Nekaj jih že ustvaija
stavba sama, vendar to ni do-
volj. Letos bo urejena centralna
kuijava, nujno pa bo začeti tudi
z akcijo za obnovo dvorane. Pri
tem mislimo, da to ni samo
stvar nekaterih ljudi, temveč
naj bo ta skrb naložena tudi
organizacijam združenega dela,
kajti v njih so naši delavci, tam
ustvarjajo dohodek, mi pa jim
pripravljamo boljše možnosti za
čas, ko so doma. Zato naj ne bo
več v rabi stara praksa prosjače-
nja, ampak naj bodo združene
organizacije dela tisti pobudnik,
ki naj bi to iniciativo začele, pri
nas pa bodo našle vso podporo.
Te možnosti se sicer odpirajo v
novih statutih, vendar to ne bo
uspelo, čeprav delovne organi-

zacije ne bodo to skrb zapisale
v svoje statute. Z novim letom
pojdimo bolj smelo naprej!

ALOJZ KASTELIC

BIZOVIK
Ob slovesu staiemu letu so druž-

benopolitične organizacije in dru-
štva v Bizoviku organizirali tova-
riško srečanje vseh aktivnih članov
teh organizacij in društev. Srečanju
so prisostvovali tudi člani enote CZ
za prvo pomoč, ki so prejeli pri-
znanja za uspehe, dosežene v letu
1973.

Po podelitvi pa se je dolgo v noč
razvila živahna debata o nalogah
organizacij in društev v letu 1974.

KRAJEVNA SKUPNOST BI-
ZOVIK OPOZARJA vse občane, da
odmetavajo odpadke v za to name-
njene kesone in ne v potok ali v
obrobja gozdov. KS bo vsakega, ki
ne bo upošteval tega, piijavila in-
špekcijskim službam.

KS istočasno prosi občane, da ta-
koj javijo svetu KS Bizovik, če
vidijo ljudi, ki ne bi upoštevali teh
navodil oz. opozoril.

KRAJEVNA SKUPNOST BI-
ZOVIK OBVESCA vse lastnike
zemljišč ob Bizovišlcem potoku, da
bodo v letih 1974, 1975 in 1976 re-
gulirali bizoviški potok ter izkopali
nov kanal pod hiibom od hiše Fran-
ca Lampiča do paicele Antona Bric-
lja v dolini. Tako bo urejen potok in
odvod odvečne vode, kateie je da-
nes na tem območju še mnogo pre-
več. Delo financirata vodna skup-
nost Ljubljanica-Sava in občinska
skupščina Ljubljana Moste-Polje.
Celotna investicija bo veljala piek
200 milijonov dinarjev (starih).

Da med gradnjo ne bi prišlo do
nesporazumov, odporov ali po-
dobno (kai bi gradnjo zavlačevalo in
dražilo ali regulacijo sploh pre-
kinilo), prosimo vse lastnike ob po-
tokih, da z razumevanjem in brez
prepirov upoštevajo potrebo po nuj-
nosti del zaradi odtvoda odvečne
vode v Bizoviku ter poslušajo iz-
vajalca del, Vodno skupnost Ljub-
ljanica—Sava oziroma njene pred-
stavnike, tudi če bo potrebno od-
stianiti oziroma poiušiti dtevo,
periške plohe in drugo, kai bo pri
takem delu nujno potiebno. Prav
tako prosirao vse, naj dovolijo voziti
bager in kamione po njih zemljiščih,
ker sicer ni možno delati. Vse za
časno odstranjene objekte bo potem
lahko znova moč postaviti na prosta
mesta.

Bizoviški potok bo od Jagra
naprej skozi vso dolino obložen s
kamnoni. Perišča, ki so sedaj ob tem
kanalu, z zapornicami odpadejo in
bo potrebnp napraviti nova na me-
stih, kjer bo to primeino in ne ve-
zano na glavni Bizoviški potok.

Za vse odstianjene objekte je mo-
goče dobiti odškodnino, če to last-
niki zahtevajo. Za ceno se bodo do-
govorili s predstavniki Vodne skup-
nosti Ljubljanica-Sava.

Zaradi vseh teh del se bodo po-
govorili s prizadetimi neposredno od
primera do primera, sklican pa bo
tudi zbor volivcev, da bi Iahko
vsakdo dal svoje pripombe - morda
tudi na druge pritoke - in predlagal
način, kako morebitne probleme re-
šiti.

Prosimo občane, da upoštevajo ta
navodila in sprejmejo dogovore z iz-
vajakem del, Vodno skupnostjo
Ljubljanica-Sava.

V januarja se je začel tečaj za ga-
silce - člane GD Bizovik. V diuštvu
je 11 kandidatov, ki se bodo učili
gasilskih vrlin in opravljali izpit za
naziv: gasilec.

Pričeli so tudi evidentirati kan-
didate in kandidatke za pioniisko h
mladinsko moško in žensko de-
setino. Vse zainteresiiane mlade Bi-
zovičane vabi društvo, naj se
naknadno javijo v domu, in sicer
vsak četrtekpo 19. uri.

Silvestrovanje, ki ga je orga-
niziialo dru5tvo, je popolnoma uspe-
lo. Dvoiana piosvetnega doma v
Hrušici je bila nabito polna. Za do-
giaditev doma je ostal čisti iz-
kupiček v višini 12.670,00 dinaijev.

Redna letna konfeienca gasil-
skega društva Bizovik bo 9. februar-
ja 1974. Qede na velik požami ra-
jon GD ter glede na potrebe po vodi
je društvo nabavilo novo prenosno
motorno čipalko ROSENBAUER
tip automatik 75 VW - 120 VW, za
katero je 2/3 sredstev prispevala
OGZ Moste-Polje, 1/3 pa društvo
samo. Omeniti velja tudi, da je bil
pied nedavnim spiejet pri ir.estni ga-
silski zvezi sklep, da se GD Bizovik
dodeli kombinirano gasilsko vozilo
TAM 5500 z vgrajeno cistemo. Dru-
štvo upa, da bo sklep MGZ reali-
ziranše vletu 1974.

Člani GD upajo, da bo dom do
grajen do 14. julija, ko bo proslava
ob 90. obletnici obstoja. Istočasno
pričakujejo finančno pomoč tako s
strani OGZ kot ObS Moste-Polje in
drugih.

Občinski skupščini Ljubljana
Moste-Polje se društvo zahvaljuje za
pomoč vletu 1973.

ANTON PERME


